



Date: 3rd March 2023

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

Subject: Notification of postponement of agenda circular resolution to the Board of Directors of Dubai Electricity and Water Authority PJSC (DEWA or the Company)

We would like to inform you that a circular resolution was intended to be issued to the Board of Directors of DEWA at 5:00pm on Friday, 3rd March 2023 to consider and review:

- The date, time and location of DEWA's Annual General Assembly
- The agenda of DEWA's Annual General Assembly
- Other business matters

The agenda items above have been merged into the currently scheduled meeting of the Board of Directors on Thursday, 9th March 2023 at 9:00am.

Yours Faithfully,

On Behalf of Dubai Electricity Water Authority PJSC

التاريخ: 3 مارس 2023

السيد/ حامد أحمد علي المحترم
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي

دبي، الإمارات العربية المتحدة

الموضوع: إخطار بتأجيل توزيع قرار بالتمير حول جدول الأعمال لمجلس إدارة هيئة كهرباء ومياه دبي ش.م.ع. (الهيئة أو الشركة)

نود إبلاغكم بأنه كان من المقرر توزيع قرار بالتمير لمجلس إدارة هيئة كهرباء ومياه دبي الساعة 5:00 مساءً يوم الجمعة 3 مارس 2023 للنظر في ومراجعة ما يأتي:

- تاريخ ووقت ومكان انعقاد الجمعية العمومية السنوية لهيئة كهرباء ومياه دبي
- جدول أعمال الجمعية العمومية السنوية لهيئة كهرباء ومياه دبي
- مسائل الأعمال الأخرى

وقد تم دمج بنود جدول الأعمال المذكورة أعلاه ضمن بنود الاجتماع المقرر لمجلس الإدارة يوم الخميس، 9 مارس 2023 الساعة 9:00 صباحاً

وتفضلوا بقبول وافر التحية والتقدير،،

عن هيئة كهرباء ومياه دبي ش.م.ع

aakash n

Aakash Nijhawan
Group Head of Investor Relations

